

# ခွဲခြားမဆက်ဆံရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြောင်းကြားစာ

Johns Hopkins ကျန်းမာရေးစင်တာမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်သူများ နှင့် Johns Hopkins Medicine ၏ ဝန်ထမ်းများ သည် သက်ဆိုင်ရာ မြို့ပြဥပဒေများကို လိုက်နာပြီး လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ လူမျိုးရင်း၊ မူလနိုင်ငံသား၊ အသက်၊ ဘာသာစကား၊ ကိုယ်ကာယ သို့မဟုတ် စိတ်ချို့ယွင်းမှု၊ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာ၊ ကျားမ၊ လိင်စိတ်ကိုင်ညွှတ်မှု နှင့် လိင်ခံယူချက် သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုမှုများ အပေါ်တွင် အခြေခံပြီး လူများကို ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ဖယ်ထုတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ကွဲပြားစွာ ဆက်ဆံခြင်းများ မပြုလုပ်ပါ။ ဤအကြောင်းကြားစာကို လိုက်နာရသည့် အဖွဲ့အစည်းများ (အားလုံးပေါင်းပြီး "Johns Hopkins Medicine အဖွဲ့")တွင် သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းခွင်တွင် အများပြည်သူကို ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးနေရသော ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ နှင့် ဤအကြောင်းကြားစာတွင် စာရင်းဖော်ပြထားသော အဖွဲ့အစည်းများအပါအဝင် Johns Hopkins Medicine မှ ဝန်ထမ်းများအားလုံး ပါဝင်ပါသည်။

Johns Hopkins Medicine အဖွဲ့သည်-

- ကျွန်ုပ်တို့အား ထိရောက်စွာ ဆက်သွယ်ရန် ချို့ယွင်းချက်ရှိသောသူများအား အရည်အချင်းမီ လက်ဟန်ဘာသာစကားဖြင့် စကားပြန်များ၊ အခြားပုံစံဖြင့် ရေးသားထားသော အချက်အလက်များ (စာလုံးကြီး၊ အသံဖိုင်၊ အသုံးပြုနိုင်သော အီလက်ထရောနစ်ပုံစံ၊ အခြားပုံစံများ)ဖြင့် အခမဲ့ အထောက်အပံ့ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို စီစဉ်ပေးနေသည်။
- အဓိက ဘာသာစကားသည် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားမဟုတ်သောသူများအား အရည်အချင်းမီ လက်ဟန်ဘာသာစကား နှင့် အခြားဘာသာစကားဖြင့် ရေးသားထားသော အချက်အလက်များဖြင့် အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများကို စီစဉ်ပေးနေသည်။

အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုများကို သင်လိုလျှင် သင်ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်က သူနာပြု၊ အဆင့်မြင့် ကုသပေးသူ သို့မဟုတ် သမားတော်ကဲ့သို့သော ကုသပေးနေသည့်အဖွဲ့ဝင်တစ်ယောက်ယောက်ကို အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။

သင် သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်အနေဖြင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသော Johns Hopkins အဖွဲ့သည် အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုများကို စီစဉ်ပေးရန် ပျက်ကွက်သည် သို့မဟုတ် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ မူလနိုင်ငံသား၊ အသက်၊ ချို့ယွင်းမှု သို့မဟုတ် ကျားမ ပေါ်မူတည်ပြီး တစ်နည်းနည်း ဖြင့် ခွဲခြားဆက်ဆံခံရသည်ဟု ယုံကြည်လျှင် သင် သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်သည် တရားဝင် တိုင်တန်းမှု ကို လူနာဆက်ဆံရေးရုံးသို့ ဆက်သွယ်တိုင်တန်းနိုင်သည်။ သင့်တိုင်တန်းမှုကို တင်ပြရန် အကူအညီလိုလျှင် လူနာဆက်ဆံရေး ရုံး သို့မဟုတ် Johns Hopkins Medicine (JHM) အဖွဲ့ထံ ဆက်သွယ်နိုင်သည့် သင်တော်သည့်တစ်နေရာရာမှ အကူအညီများကို ရယူနိုင်ပါသည်။ တိုင်တန်းရန် [JHM ၏ လူနာအခွင့်အရေးများ နှင့် တာဝန်ဝတ္တရား ဝက်ဘ်ဆိုက်](#) သို့ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်ကို ကြည့်ပါ။

သင်သည် အမေရိက ကျန်းမာရေး နှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှု ဌာန၊ မြို့ပြအခွင့်အရေးရုံး ထံသို့ စာဖြင့် သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့် မြို့ပြအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ တိုင်တန်းမှုတစ်ခုကို တင်ပြနိုင်ပါသည်။

U.S. Department of Health and  
Human Services 200 Independence  
Avenue, SW Room 509F, HHH  
Building Washington,  
D.C. 20201  
1-800-368-1019, 800-537-7697 (TDD)

တိုင်တန်းရန် ပုံစံများကို <http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html> တွင် ရနိုင်ပါသည်။